
Protokół Nr XII/2011 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  27 października 2011 r. 
 

XII sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1200 Przewodniczący Rady 
Władysław Zawadzki, który przywitał wszystkich radnych, pozostałych zebranych oraz 
zaproszonych gości, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym i podejmowane 
uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 17 radnych. Przewodniczący Rady 
przedstawił porządek obrad, który przedstawia się następująco:  
 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z XI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w  sprawach: 
a/zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2011 Nr IV/28/2010 Rady 
Powiatu w Kluczborku, 
b/zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
c/przyjęcia do realizacji projektu konkursowego pod nazwą Bliżej do celu  
nr I/POKL/7.2.1/07/2011 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w 
ramach programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII, Działanie 7.2, Poddziałanie 
7.2.1 realizowanego przez Powiatowy Urząd w Kluczborku,  
d/ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Kluczborskiego na 2012 rok, 
e/przyjęcia stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego funkcjonowania oddziału 
chirurgicznego ostro – dyżurowego w Szpitalu Powiatowym w Kluczborku, 
f/rozpatrzenia skargi pana Władysława Buły - radnego Rady Miejskiej w Byczynie  na Zarząd 
Powiatu w Kluczborku  dotyczącej  inwestycji pn. „Remont drogi powiatowej o nr 1336 O 
Wołczyn-Biskupice” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych  
2008-2011. 
4.Informacja Zarządu Powiatu w Kluczborku o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu 
kluczborskiego za rok szkolny 2010-2011. 
5.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  
od 15.09.2011 r. do 11.10.2011 r. 
7. Wolne wnioski i zapytania.  
8. Zamknięcie obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli powyższy porządek obrad. Kolejno radni przystąpili do 
zatwierdzenia protokołu z XI sesji, radni jednogłośnie zatwierdzili powyższy protokół. 

Do punktu 2 porządku obrad 
 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.  
 

Do punktu 3a porządku obrad 
 

Doszedł radny Leszek Mierzwa, radnych obecnych na sesji – 18.  
Pan Starosta wystąpił z wnioskiem o wniesienie autopoprawki Zarządu Powiatu do projektu  
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2011 
 Nr IV/28/2010 Rady Powiatu w Kluczborku. Zmiany wprowadzone autopoprawką wynikają  

 



z potrzeb zagospodarowania  nowo oddanego obiektu budynku Powiatowego Ośrodka 
Rehabilitacji, do którego przenoszone są Poradnia Psychologiczno –Pedagogiczna 
i Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie oraz Powiatowy Zespół Orzekania 
o Niepełnosprawności. Za przyjęciem powyższego wniosku głosowało 18 radnych. Kolejno 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały wraz  
z autopoprawką. W głosowaniu udział wzięło 18 radnych, którzy jednogłośnie podjęli 
uchwałę Nr XII/82/2011 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na 
rok 2011 Nr IV/28/2010 Rady Powiatu w Kluczborku.  
 

Do punktu  3b porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań więc Przewodniczący Rady 
poddał projekt pod głosowanie. Radni w obecności 18 jednogłośnie podjęli uchwałę 
Nr XII/83/2011 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 
Do punktu 3c porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji  
Projektu Konkursowego pod nazwą Bliżej do celu I/POKL/7.2.1/07/2011współfinansowanego 
z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
Priorytet VII, Działanie 7.2, Poddziałanie 7.2.1 realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy 
w Kluczborku. Radna Irena Kielar zapytała panią Elżbietę Gabryś – Dyrektora PUP  
w Kluczborku, na czym polegała będzie realizacja powyższego projektu. Pani Elżbieta 
Gabryś odpowiedziała, że powyższy projekt dotyczy pozyskania 1 mln. 280 tys. zł. na 
szkolenia i staże dla bezrobotnych oraz, że początek realizacji powyższego projektu to 
listopad 2011 r. Radni nie wnieśli więcej zapytań. Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad powyższym projektem uchwały. Radni w obecności 18 jednogłośnie podjęli 
uchwałę Nr XII/84/2011  w sprawie przyjęcia do realizacji projektu konkursowego pod nazwą 
Bliżej do celu nr I/POKL/7.2.1/07/2011 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach POKL, Priorytet VII, Działanie 7.2, Poddziałanie 7.2.1 realizowanego 
przez PUP w Kluczborku.  

Do punktu 3d porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kluczborskiego na 2012 rok. Do 
powyższego projektu nie wniesiono zapytań, więc Przewodniczący Rady przystąpił do 
glosowania nad powyższym projektem uchwały. Radni w obecności 18 jednogłośnie podjęli 
uchwałę Nr XII/85/2011 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Kluczborskiego na 2012 rok.  

 
Do punktu 3e porządku obrad  

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 
Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego funkcjonowania oddziału chirurgicznego ostro – 
dyżurowego w Szpitalu Powiatowym w Kluczborku. Głos zabrał radny Mirosław Misiak, 
który stwierdził, że jest to temat bardzo poważny, oraz, ze przedstawił projekt powyższego 
stanowiska w Izbie Lekarskiej. Radny Mirosław Misiak stwierdził, że opinia Wicemarszałka 
Kolka jest jego opinią niejako prywatną,  nie mającą realnego wpływu na podejmowane 
decyzje w związku z kluczborskim szpitalem. Radny Mirosław Misiak stwierdził ponadto, 
że cała chirurgia w kluczborskim szpitalu została zmieniona, są nowi lekarze. Radny 

 



Mirosław Misiak stwierdził ponadto, że podjęta uchwała w sprawie stanowiska Rady Powiatu 
w powyższej sprawie powinna zostać również przesłana do Okręgowej Izby Lekarskiej. Głos 
zabrał radny Leszek Krzyżanowski, który zwrócił uwagę na fakt, że oddział  chirurgiczny 
ostry jest najgorzej funkcjonującym oddziałem w kluczborskim szpitalu oraz, że powinna ulec 
poprawie komunikacja pomiędzy oddziałem chirurgicznym a innymi oddziałami szpitala. 
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad powyższym projektem 
uchwały. Radni w obecności 18 jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XII/86/2011 w sprawie 
przyjęcia stanowiska Rady powiatu w Kluczborku dot. funkcjonowania oddziału 
chirurgicznego ostro-dyżurowego w Szpitalu Powiatowym w Kluczborku.  
Doszedł radny Mariusz Buczek, radnych obecnych na sesji - 19.  
 

Do punktu 3f porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi pana 
Władysława Buły - radnego Rady Miejskiej w Byczynie  na Zarząd Powiatu w Kluczborku  
dotyczącej  inwestycji pn. „Remont drogi powiatowej o nr 1336 O Wołczyn-Biskupice” 
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. Do powyższego 
projektu uchwały nie wniesiono zapytań, więc Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad powyższym projektem uchwały. W obecności 19 radnych, 17 głosami za,  
2 radnych nie brało udziału w głosowaniu, radni podjęli uchwałę Nr  XII/87/2011  
rozpatrzenia skargi pana Władysława Buły - radnego Rady Miejskiej w Byczynie  na Zarząd 
Powiatu w Kluczborku  dotyczącej  inwestycji pn. „Remont drogi powiatowej o nr 1336 O 
Wołczyn-Biskupice” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-
2011.  

 
Do punktu 4 porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił Informację Zarządu Powiatu w Kluczborku o stanie 
realizacji zadań oświatowych powiatu kluczborskiego za rok szkolny 2010-2011. Radna Irena 
Kielar poinformowała o sukcesie 6 uczniów liceum, którzy otrzymali nagrody Marszałka, 
sukcesie pani Dyrektor SOSW, która również otrzymała nagrodę Marszałka za swoją pracę,  
o sukcesie uczestników MDK w konkursie plastycznym, oraz o sukcesie ucznia ZSLT  
w międzynarodowym konkursie perkusistów. 
Pan Starosta poinformował, że sprawozdanie nie zawiera wszystkich inwestycji 
przeprowadzanych w placówkach oświatowych w naszym powiecie, wyczerpująca informacja 
na ten temat została zawarta w Informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze br.  
Pan Starosta poinformował ponadto, że realizacja średnich wynagrodzeń dla nauczycieli  
w poszczególnych grupach awansu zawodowego jest osiągnięta a nawet lekko przekroczona.  
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
 

Do punktu 6 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu  
w Kluczborku za okres od 15.09.2011 r. do 11.10.2011 r. Do powyższego sprawozdania nie 
wniesiono zapytań, więc Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem 
powyższego sprawozdania. Radni w obecności 19, jednogłośnie przyjęli powyższe 
sprawozdanie.   

 

 



 
Do punktu 7 porządku obrad 

 
Radny Paweł Prochota zaproponował, aby najbliższa sesja odbyła się w Lasowicach Wielkich 
w związku z wykonaną tam inwestycją, położeniem chodnika i nowej drogi. Radny Paweł 
Prochota podziękował radnym, zarządowi Powiatu oraz Wójtowi Gminy Lasowice Wielkie za 
wsparcie finansowe tej inwestycji. Pan Starosta stwierdził, że jeżeli Rada wyrazi zgodę to nic 
nie stoi na przeszkodzie, aby odbyć taką sesję wyjazdową.  
Radna Irena Kielar zapytała, kiedy zostanie oczyszczony teren szpitala z chwastów 
 i wyremontowane budynki na tym terenie. Pan Starosta odpowiedział, że jest to teren 
prywatny, natomiast ma nadzieję, że do połowy przyszłego roku będzie tam wyglądać lepiej. 
Ponadto pan Starosta zobowiązał się do uzyskania  informacji od inwestora w tym zakresie  
i przekazania jej radnym  

 
Do punktu 8 porządku obrad 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i o godzinie 1230 zamknął  XII sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 

           
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
w Kluczborku 

Władysław Zawadzki 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała        
Katarzyna Hołdys 

 



 
 
 

 


